
 
Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 19. 12. 2024 v Praze 
 
18:39 - Bára zahajuje schůzi. 
 
Účast: 

● Barbora Karlíková 
● Stanislav Lepič 
● Štěpán Pechman 
● Matyáš Rak 
● Matěj Široký 
● Jan Čapek 
● Vojtěch Sudík 
● Ondřej Slavík 
● Kryštof Machart 
● Petr Vilímek (online) 
● Albert Havliček 
● Filip Chromý 
● David Kudláček 
● František Tichý (online) 
● Marek Severa 
● Pavel Slabý 

1. Schválení programu schůze 

Bára se dotazuje na názor na program. Nikdo nic nenamítá. 
 
Usnesení 12-01 
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění: 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
2. Schválení zápisu schůze z 3. 12. 2024 (typ: hlasování, čas: 5 minut) 
3. Schválení počtu členů představenstva pro volební období 2025-2026 (typ: 

hlasování, délka: 10 minut) 
4. Schválení složení volební komise pro volební období 2025-2026 (typ: 

hlasování, čas: 5 minut) 
5. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 10 minu) 
6. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut) 

4-0-0 Usnesení přijato 
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2. Schválení zápisu schůze z 3. 12. 2024 

Usnesení 12-02 
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 3. 12. 2024 ve znění 
zaslaném členům Představenstva do mailu 19. 12. 2024 v 18:27. 
4-0-0 Usnesení přijato  

3. Schválení počtu členů Představenstva pro volební období 
2025-2026 

Bára uvádí bod informací o tom, že 5 je standardně volené číslo. Za poslední rok se ale 
na organizaci klubu aktivně podílí více než 5 lidí a můžeme otevřít diskuzi o 7 lidech. 
 
Diskuze pokračuje. Argumenty pro 7 lidí je větší angažovanost a aktivita, argumenty 
pro 5 jsou vybrání lepších kandidátů a možnost doplňovat z náhradníků. Z diskuze 
vyplynulo ponechání 5 lidí v Představenstvu. 
 
Usnesení 12-03 
Představenstvo klubu FIT++ stanovuje počet členů představenstva pro období 
2025-2026 na pět členů. 
4-0-0 Usnesení přijato 
 

4. Schválení složení volební komise pro volební období 
2025-2026 

Bára informuje o oslovení Martina Uždila, který navrhl další kandidáty. Martin má 
zkušenosti z minulého roku a důvěru Báry. Navíc je s ním domluvena na uspořádání 
předvolební debaty, což není povinnost volební komise, ale bude ráda. 
 
Bára se zeptala přítomných členů navrhované komise zda s nominací souhlasí, oba 
souhlasili. 
 
Usnesení 12-04 
Představenstvo klubu FIT++ stanovuje volební komisi pro volby do Představenstva 
2025 ve složení Ondřej Slavík, Martin Uždil a Štěpán Pechman. 
4-0-0 Usnesení přijato 
 

Stránka 2 z 3 



 
Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 19. 12. 2024 v Praze 
 

5. Zhodnocení proběhlých akcí 

Teambuilding 
Bára uvádí bod a zhodnocuje účast jako mizernou. Standa se domnívá, že šlo o špatně 
zvolený datum. Štěpán se zeptal jestli může mít vliv požadavek na členství, Standa 
oponoval, že nových členů je hodně. Bára chce do budoucna vymyslet koncept pro 
lepší nabírání členů a teambuilding dělat např. v letním semestru. 
 
Marek navrhl zvážení více druhů členství, jako např. předběžný člen. Účastníci 
Představenstva se shodli, že vzhledem k hodně pokročilé fázi příprav stanov už na 
takové úpravy není prostor. 
 
Petr zmiňuje, že se mu někteří aktivní lidé zmiňovali, že by se zúčastnili, ale zastavil je 
požadavek na členství. Standa oponuje, že pokud je někdo aktivní, mělo by se mu 
nabídnout členství pokud o něj má zájem. Bára opakuje návrh s náborovou akcí v 
zimním semestru a přesunem teambuildingu do letního semestru. Ondra navrhuje 
aktivnější akci jako teambuilding, ve stylu laser game. Standa souhlasil, že uvažoval 
např. o výjezdku. Stále si ale myslí, že mohla být chyba v termínu a propagaci. 
 
Bára přislíbila, že to tu ještě zinovuje. 
 

6. Různé 

Matyáš informuje o zamítnutém FSP, oficiální důvod teprve dostaneme. 
 
Bára otevírá téma programu voleb 
 
Štěpán upozornil na pár chyb ve vyhlášení voleb, které byly opraveny. 
 
Matěj shrnuje parlament SU z minulého úterý. Součástí byla diskuze s panem 
Vodičkou, schvalování nové centrály, která schválena nebyla. Zvednutí kolejného se 
mělo projednávat i na zasedání AS ČVUT, kde se téma odložilo. Došlo i ke schvalování 
IP o odvodech klubů, které se nás tolik netýkají. Ondra upozorňuje, že IP se sice 
schválil, ale v hodně jiné podobě než v jaké byl předložen. 
 
Petr navrhuje zrušení Twitteru. Standa doporučuje odložit debatu na další 
Představenstvo, společně s Matějem je ale proti. 
 
19:31 - Schůze ukončena 
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